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Summary in English :

The novel « kabirt w nasit an ansa »by Bothayna Al-essa encompasses various literary
values and explores numerous psychological aspects. The novel skillfully crafts joy and
sorrow in a refined artistic manner, reflecting their impact on characters. Through our
study titled “ the manifestations of joy and sorrow between literary values and
psychological significance in the novel kabirt w nassit an ansa.” We shed the light on the
emotions and psychological experiences of the characters ; focusing on the characters’
ideologies and dimensions. Furthermore, we examine the significance of the title within
the lexicon of emotions( joy and sorrow) as well as through the spaces and timelines

present in the novel.
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Résumé en francais :

Le roman « kabirt w nasit an ansa »de Bothayna Al-essa porte différentes valeurs
littéraires et explore de nombreux aspects psychologiques. Le roman fagonne habilement
la joie et la tristesse d'une maniere artistique raffinée, reflétant leur impact sur les
personnages. A travers notre étude intitulée «les manifestations de la joie et de la
tristesse entre la valeur littéraire et signification psychologique dans le roman kabirt w
nasit an ansa » nous mettons en lumiére les émotions et les expériences psychologique
des personnages, en mettant I'accent sur les idéologies et les dimensions des personnages
. De plus, nous examinons la connotation du titre dans le champ sémantique des émotions

(lajoie et la tristesse ), ainsi que les espaces et les périodes présents dans le roman.
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